
 

 
 
KALLELSE OCH DAGORDNING FÖR ÅRSMÖTE I HOVENÄSETS 
KAPELLFÖRENING 
 
 
Dag:  Söndag 26 Juni 2022 
Tid:  Kl. 11.00 
Plats:  Hovenäsets Kapell 
 
  
Dagordning 
 

1. Val av ordförande, sekreterare och justeringsmän för mötet 

 
2. Godkännande av kallelse till mötet 

 

3. Fastställande av röstlängd och registrering av fullmakter 

 

4. Föredragning av verksamhetsberättelse och resultat- och balansräkning 

 

5. Föredragning av revisionsberättelse 

 

6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 

7. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning samt disposition av 

överskott/underskott 

 

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

 

9. Beslut om arvoden 

 

10. Beslut om antalet styrelseledamöter 

 

 

11. Val av: 

a. Föreningens ordförande för en tid av 1 år 

b. 2 ledamöter för en tid av 2 år 

c. 2 styrelsesuppleanter för en tid av 1 år 

d. 1 revisor för en tid av 1 år 

e. 1 revisorssuppleant för en tid av 1 år 

f. 2 ledamöter till valberedningen, varav en sammankallande, för en tid av 2 år 

 

12. Motioner från styrelsen ang. delfinansiering av etapp 2, VA-anslutning 

 

13. Information angående föreningens medlemskap i Bygdegårdarnas Riksförbund 

  

14. Fastställande av medlemsavgift 

 

15. Beslut om budget och verksamhetsplan för innevarande räkenskapsår 

 

16. Mötets avslutande 

















 

 

 

 

 

 

Budget och verksamhetsplan för räkenskapsåret 2022 för Hovenäsets 
Kapellförening 

 

Vår tanke är att 2022 kommer att bli det året då ett nytt kapitel om Hovenäsets Kapell skrivs. 

Kyrkorummet kommer att tas ur bruk under våren och första etappen av renoveringen 

kommer att kunna påbörjas. Etapp 1 kommer att inkludera borttagandet av bänkar, 

tilläggsisolering, målning, elsanering och nya elinstallationer samt iordningställande av 

golvet. Etapp 1 skall vara klart före sommaren. Målet är också att, åtminstone temporärt, lösa 

bord, stolar och annan inredning så att vi kan använda kapellet. Styrelsen skall också 

förbereda för etapp två av renoveringen och hitta lösningar till att finansiera projektet. Etapp 

två kan komma att behövas delas upp i olika faser beroende på hur och när finansieringen 

säkras. Styrelsen vill att det skall kunna genomföras aktiviteter med start under sommaren och 

då skall uthyrning av kapellet också vara möjligt. Vissa begränsningar finns då vi ej har löst 

toalettfrågan.   

 

Budget  

Kapellföreningen ansvarar nu fullt ut över verksamheten. Försäkringsfrågan måste lösas, 

byggnaden göras mer energieffektiv och intäkterna behöver ökas för möjliggöra 

vidareutveckling av kapellet.  

Styrelsen har för avsikt att fortsätta att titta på olika typer av bidrag från kommunen och andra 

myndigheter, organisationer eller stiftelser. Det kan också bli aktuellt att sälja vissa 

inventarier för att få in mer pengar till upprustningen. 

Nedan presenteras förslag till investerings- resp driftbudget för innevarande räkenskapsår. 

 

Investeringsbudget 2022 

Borttagandet av bänkar, isolering, 

elsanering, målning och golv 

90 000  

Akustikåtgärder 25 000 

Grävning för VA anslutning 78 000 

VA anslutning handpenning  20 000 

Totalt 223 000 



 

 

 

 

Driftsbudget 2022 

 

 

Föreningen fick 2022 50 000 kr i anläggningsstöd från kommunen. Styrelsen har försiktigt 

räknat med 20 000 kr i uthyrnings/event intäkter men vår förhoppning är att kunna öka 

intäkterna med fler evenemang under sommar och höst.  

 

 

 

 

Intäkter  

Medlemsavgifter 14 000 

Bidrag 50 0000 

Utdelningar 16 000 

Intäkter uthyrning/aktiviteter  20 000 

Försäljning av Inventarier 150 000 

Totala intäkter 250 000 

  

Kostnader   

Reparationer och underhåll -10 000 

Förbrukningsinventarier -500 

Övriga kostnader -500 

Kontorsmaterial -1 000 

Datakommunikation -2 500 

Bankkostnader -2 000 

Försäkringskostnader  -5 000 

Energi, uppvärmning -15 000 

Summa kostnader - löpande drift -31 500 



 

Verksamhetsplan  

Den projektplan för utveckling av kapellet som togs fram av styrelsen under hösten 2020 
ligger till grund för vissa av de aktiviteter och projekt som genomförs under 2022.  

 

Följande har genomförts under första halvåret: 

- 6 mars hölls ett informationsmöte om processen att ta kyrkorummet ur bruk följt av ett 

medlemsmöte 

- 21 mars sattes ett nytt lås in 

- 1 april blev Kapellföreningen medlem i Bygdegårdarnas Riksförbund 

- 3 april hölls den sista mässan i kapellet som invigt kyrkorum 

- 8 april genomfördes den första borgliga begravningen i kapellet 

- 22 april flyttades de inventarier som tillhörde Askums gamla kyrka tillbaka till Askum 

- 3 maj-24 maj genomfördes etapp 1 av renoveringen omfattande tilläggsisolering, 

målning, omdragning av el, nytt golv och ny belysning. Kyrkbänkarna togs bort och 

ersatts med stolar lånade från Intresseföreningen och bord skänkta av Smögens 

Hafvsbad. På utsidan har buskar och träd röjts. 

 

 

 

Följande planeras genomföras under andra halvåret: 

- Fortsatt dialog med Västvatten om VA-anslutningen. 

- Akustikåtgärder för att dämpa ljudnivån  

- Ansöka om medel för investeringar från externa källor 

- Fortsätta påbörjade dialoger med lokala begravningsbyråer 

- Reparationer på bord skänkta från Smögens Havfsbad 

- Arbeta vidare med etapp 2 och olika möjliga genomförande scenarion 

- Fastställa rutiner för bokning av kapellet 

- Inleda diskussioner med Sotenäs Pastorat ang bli en rekommenderad plats för borgliga 

begravningar där pastoratet betalar för lokalhyran.  

- Anordna event för att öka intäkterna  

- Styrelsen kommer att fortsätta att informera via medlemsbrev och hemsidan 

 

Styrelsen i Hovenäsets Kapellförening 

 



 
 
FÖRSLAG TILL DELFINANSIERING RENOVERING ETAPP 2. 
 

 

 
 

BAKGRUND 
 

Nattvardssilvret är skapat av den kände silversmeden Wiven Nilsson i slutet på 40-talet och början på 

50-talet. Det skänktes av Ebba Andersson till Hovenäsets kapell i samband med att kapellet stod klart. 

Verk av W. N. är mycket efterfrågade och betingar ett högt pris. Ett utropspris på auktion skulle enligt 

en värdering på Stockholms auktionsverk ligga på 150 000:-för de fyra föremålen. 

 

Kapellet är nu taget ur bruk, vilket innebär att nattvardssilvret inte kommer att användas i kapellet i 

framtiden. Styrelsen har erbjudit Sotenäs pastorat att genom ett avtal låna ut föremålen till dem. 

Pastoratet har inte visat något intresse för en sådan lösning. 

 

Kapellet håller nu på att renoveras, etapp 1 är klar men att dra in VA till toalett och pentry medför 

stora kostnader. Kapital vi i dagsläget inte har. Där skulle inkomster från försäljning av silvret göra en 

avgörande skillnad. 

 

Alternativet för oss att behålla silvret skulle förutom att vi skulle tappa väsentlig finansiering av 

renoveringen, också innebära ökade kostnader för säker förvaring samt ökade försäkringspremier. 

 

 
 
Förslag till beslut på årsmöte HKF 2022 
”Styrelsen föreslår med hänvisning till ovanstående att årsmötet ger styrelsen uppdraget att sälja 

nämnda silverföremålen på auktion som en del av finansieringen för etapp 2 av renoveringen.” 

 

 

 

Hovenäsets kapellförenings styrelse 


